



### **EASA Guarantee**

The guarantee covers faulty materials or manufacture and is restricted to repairing or replacing (at Easa sole discretion) the parts found to be defective.

If a replacement is offered but identical goods are no longer available, Easa will replace it with our closest equivalent product.

The liability of Easa is limited to the products supplied by Easa and does not extend to any consequential loss or damage arising from the defective product.

### **La Garantie EASA**

La garantie couvre les matériaux ou la fabrication défectueux et se limite à la réparation ou au remplacement (à la seule discrétion d'Easa) des pièces défectueuses.

Si un produit de remplacement est offert mais que des produits identiques ne sont plus disponibles, Easa le remplacera par un produit équivalent.

La responsabilité d'Easa se limite aux produits fournis par Easa et ne s'étend pas aux pertes ou dommages consécutifs découlant du produit défectueux.